
 

 

С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

№ 25 

 

 

от извънредно заседание, състояло се на 20.05.2016 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова – председател, 

Розита Еленова, София Владимирова 

 

Начало на заседанието 15.00 часа, водено от Мария Стоянова - председател  

Протоколист: Албена Драганова, Магдалена Сергиева. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Подписване на договора с новоизбрания генерален директор на БНР г-н Александър 

Велев. 

2. Отчет на БНР за периода 29 май 2013 - 28 май 2016 г. 

 

Мария Стоянова: откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  приема дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА:  Подписване на договор с новоизбрания генерален директор на 

БНР г-н Александър Велев.   

 

Мария Стоянова: Договорът  ще бъде подписан от двете страни. Г-н Велев, 

заповядайте да го подпишете от Ваша страна, в качеството Ви на новоизбран генерален 

директор на БНР. Датата е днешна, 20 май 2016 година. За информация договорът 

влиза в сила от 29 май 2016 година. Предлагам с оглед и на големия интерес на 

служителите в БНР, да определим концепцията като бизнес задача, която да вменим на 

генералния директор Александър Велев да изпълнява. Г-н Велев, това е договорът 

подписан от мен, в качеството ми на председател и Ви го давам в качеството Ви на 

новоизбран генерален директор на БНР. За мен е радост и удоволствие.  

Александър Велев: Благодаря, за мен е чест. Благодаря за доверието.  

Иво Атанасов: Да кажем за журналистите, че този договор за управление на БНР ние 

сме го гледали, обмисляли и обсъждали. Връчваме го на г-н Велев след спечеления от 

него конкурс.  

Мария Стоянова: Възлагаме днес  на г-н Велев управлението на БНР. Да му кажем 

няколко думи. Заповядайте.  

Бетина Жотева: Да се отчита редовно.  



Розита Еленова: Пожелавам Ви кураж. Вие сте човек вътре в душата на радиото, но 

извлечете своите поуки от сегашната ситуация. Нека поведението Ви бъде белязано от 

спокойствие и балансираност. И да не забравяме, че добрата колаборация между 

ръководството на обществената медия и съветниците е в интерес на обществото, в 

интерес на по-доброто качество на медията, в интерес да вървим всички напред в 

професионалния си път. Благодаря.  

София Владимирова: Знам от опит, че подписването на договор и началото на 

мандата започват в приятелска атмосфера. За съжаление, не винаги свършват така. 

Искам да пожелая и на Вас, и на нас, и на националното радио при всеки Ваш отчет и в 

края на Вашия мандат, атмосферата в тази зала да е такава, каквато е днес. Това ще 

означава, че ние и Вие сме си свършили работата отлично. Успех! 

Мария Стоянова: Г-н Велев, ако Вие искате да кажете нещо на нас, съветниците.  

Александър Велев: Още веднъж, благодаря за доверието. Това е доверие, което вие ми 

гласувате на кредит. Мнозина от вас ме познават, но между двата ми мандата има 15 

години. За 15 години човек се променя и си тегли поуките. Извадил съм си поуките от 

първия мандат. Имаше и положителни и отрицателни неща. Надявам се в този нов 

мандат да успея да преодолея онези недостатъци, които са ми пречели тогава. Един от 

недостатъците е младостта, него съм го преодолял. С възрастта идва и мъдростта, идва 

опита, мисля че сега ще бъда по-балансиран. Чувствайки вашата подкрепа зад гърба си, 

това ще ми даде още по-голямо спокойствие, за да работя за благото на радиото, за да 

може то да се превърне в модерно обществено радио, да зазвучи добре и колегите ми да 

отиват с удоволствие на работа. Ние сме длъжни да направим това за слушателите си. 

Слушателите най-малко са виновни за проблемите вътре в радиото. Програма 

„Хоризонт” е чудесна програма, но последните по-съществени промени са правени 

преди повече от 15 години. Надявам се да успеем да създадем ново звучене, да 

оправдаем очакванията, които се залагат. Приказката „радиото каза” трябва да е 

постулат. Ще започна срещи по-екипи, за да говорим за реформата, за да получа и 

тяхното доверие. Като казвам реформа, не означава драстични действия. Договорът е 

това, което трябва да изпълнявам. Надявам се при всичките ни срещи да сме все така 

усмихнати.  

Мария Стоянова: Благодаря Ви, г-н Велев.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА:  отчет на БНР за периода 29 май 2013 - 28 май 2016 г.  

 

Мария Стоянова: Съветниците сме налице, в пълен състав. Предлагам, колеги, да 

пристъпим към втора точка от дневния ред, точно в 16.00 ч. Тя се отнася до Отчет за 

програмната, технологичната и финансовата дейност на Българското национално 

радио, на досегашния генерален директор Радослав Янкулов. С внимание към 

фактологията припомням, че на 18 май г-н Янкулов предложи представянето на отчета 

на Българското национално радио да се проведе на днешната дата – 20 май от 16.00. 

Днес в 13.30 ч. на 20 май в деловодството на Съвета за електронни медии постъпи ново 

писмо заедно с писмения отчет. В текста на въпросното писмо досегашният генерален 

директор съобщава, че няма да има удоволствието лично да представи пред нас отчета 

за периода на управлението му (1 юни 2013 - 29 май 2016 г.), заедно с това е изпратен 

болничен лист. Както е видно за всички, в залата не присъстват и членовете на 

управителния съвет. За протокола съм длъжна да отбележа, че това е безпрецедентен 

акт. Намерението на съветниците в тази последна среща беше да отправим призив за 

подаване на оставки, като с този акт се даде възможност на новоизбрания генерален 

директор да встъпи в правомощията си заедно с избран от него и утвърден от Съвета за 

електронни медии екип. Ние като отговорни членове на регулаторен орган оставаме 



убедени в професионализма на членовете на управителния съвет и очакваме от тях да 

постъпят отговорно към Българското национално радио, което са ръководили до сега, 

като се оттеглят. С това, колеги, ако нямате изказвания, бележки или мнения можем да 

смятаме днешния дневен ред за изчерпан. Благодаря за вниманието! 

 

 

 

Мария Стоянова – 

председател на СЕМ 

 

 

........................... 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

............................ 

 

 

Розита Еленова 

 

 

........................... 

     

 

 

София Владимирова 

 

 

 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

        

Старши специалисти: 

Албена Драганова и 

 

Магдалена Сергиева 

   

............................ 

 

............................. 

     

 

 

 


